
 
PROTOKÓŁ   Nr 88.2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 07 kwietnia 2014 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Waldemar Sitek        -  Członek Komisji   
6. Aleksandra Swieżak -  Członek Komisji     
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Jacek Woźniak – mieszkaniec Tłuszcza 
 
    
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące. 
3. Zapoznanie się z korespondencją. 
4. Wolne wnioski. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Komisja przyjęła protokół Nr 87.2014 z dnia 20 marca 2014 roku. 
 
Ad2.  Pan Jacek Woźniak, były konserwator oświetlenia ulicznego w gminie 
Tłuszcz przybył na posiedzenie Komisji z propozycją  związaną z modernizacją  
oświetlenia ulicznego w gminie Tłuszcz. Poinformował, że sytuacja jest 
sprzyjająca dlatego, że w tej chwili jest bardzo dużo  funduszy unijnych i firma 
z którą współpracuje czyli producent tych lamp, pomaga w załatwianiu 
wszelkich formalności związanych z pozyskaniem funduszy. Dla województwa 
mazowieckiego można otrzymać dofinansowanie rzędu 50-55%  wartości całej 
inwestycji po spełnieniu odpowiedniego  kryterium. Ponadto są korzystne   
fundusze w niektórych  bankach, gdzie można uzyskać na ten cel  kredyt 
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oprocentowany na ok.  3% . Całe przedsięwzięcie zorganizowane jest w ten 
sposób, żeby Gmina właściwie nie musiałaby  na dzień dzisiejszy dysponować 
jakimiś dodatkowymi środkami oprócz tych, które i tak już w budżecie ma 
zapewnione tzn. na opłatę za energię elektryczną związaną z oświetleniem i na 
konserwację tego oświetlenia.  
Modernizacja oświetlenia ulicznego polegałaby na wymianie dotychczasowych 
lamp oświetleniowych na lampy  ledowe energooszczędne, których elementy 
optyczne są sprowadzane ze Stanów Zjednoczonych. Firma daje gwarancję 5 lat 
na swój produkt i  koszt wymiany jednej lampy wyniósłby ok. 1,5 tys. zł. 
Na terenie gminy Tłuszcz jest tych lamp w tej chwili około 3100 szt, więc cały 
koszt wynosiłby 5 800 000 zł. Po uzyskaniu tej dotacji, koszt zmalałby do kwoty 
2 600 000 zł. Pan Woźniak wyliczył, że w budżecie gminy co roku przewidziana 
jest  kwota rzędu 600 000 zł  z tytułu opłat za energię elektryczną, a po 
zastosowaniu tych lamp koszty zmniejszyłyby się  do kwoty 195 000 zł, czyli 
ponad 400 000 zł zmniejszyłyby się koszty związane ze zużyciem  energii.  
Na konserwację elektryczną w gminie też jest w budżecie przewidziane ok. 
100 000 zł rocznie, więc oszczędności z tytułu zainstalowania tych lamp 
wynosiłyby 500 000 zł  w ciągu roku.  
 
Komisja po wysłuchaniu powyższych  informacji i przeprowadzeniu dyskusji, 
postanowiła na następne posiedzenie Komisji zaprosić Burmistrza i Skarbnika 
gminy w celu  przedyskutowania tej sprawy.  
 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  
 
1. Burmistrz Tłuszcza zwraca się z prośbą o opinię w sprawie zasadności 
przyznania środków w wysokości 50 000 zł Spółce Wodnej w Tłuszczu na 
odtworzenie sieci melioracji szczegółowej oraz konserwację i naprawę 
przepustów na terenie gminy Tłuszcz. Pismo wraz z wnioskiem o dotację  
z budżetu gminy dla spółki wodnej stanowi załącznik nr  1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie wniosek o dotację w kwocie 50 000 zł  z budżetu 
gminy Tłuszcz dla spółki wodnej w Tłuszczu z uwagą, aby prace wykonane w 
2013 roku, które wymagają poprawy, a szczególnie na odcinku od Tłuszcza w 
kierunku Miąsego tj. rozplanowanie ziemi z  urobku, zostały wykonane w 2014 
roku.   
 
2. Odpowiedź  Pana  Piotra Gołosia na wniosek Komisji nr 3582 z dnia 20 
marca 2014 roku w sprawie przygotowania szczegółowej informacji 
(przedstawienie kosztów) odnośnie  możliwości realizacji budowy drogi  
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Borki-Krusze, o którą występowała grupa inicjatywna z Jasienicy, załącznik  Nr 
2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja postanowiła zaprosić na kolejne posiedzenie Pana Piotra Gołosia w 
celu omówienia powyższej sprawy.  
 
 
3. Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kozłach Pani Anna Góraj, 
zwraca się z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazw kierowanych 
przez nią placówek zgodnie ze statutem  w związku z tym, że są tam oddziały 
integracyjne.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie.  
 
4. Komisja zapoznała się z rocznymi sprawozdaniami z wykonania planów 
finansowych samorządowych instytucji kultury za 2013 rok  załącznik nr 4, 
informacją o stanie mienia Gminy Tłuszcz  załącznik nr 5 i rocznym 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2013 rok załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu, a  analizy i omówienia powyższych dokumentów 
dokona na następnym posiedzeniu.  
 
Ad4. Komisja zwraca się z wnioskiem do Burmistrza o:  
 
          Przybycie Pana Piotra Gołosia na posiedzenie Komisji w dniu 16 kwietnia  
         2014 roku godzina 14.00 w/s możliwości realizacji drogi Borki-Krusze i     
         Pana Burmistrza Pawła Marcina Bednarczyka w celu omówienia  
         możliwości modernizacji oświetlenia ulicznego w gminie.   
 
Ad5. Termin kolejnych posiedzeń Komisji ustalono na dzień 16 kwietnia 2014 
roku godzina 14.00. 
  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu.  
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 9 kwietnia 2014 r.                                                                
                                                                                      Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                           Mirosław Sobczak   


